
Verslag Commissie Bestuur en Middelen van 19 september 2011. 

 

Agendaonderwerpen: 

1. Voorstel tot het vaststellen beleidnotitie “Bevorderen (klein) ondernemerschap”. 

2. Voorstellen tot het vaststellen van een programma van eisen aanbesteding 

accountantsdiensten. 

3. Brief van fractie voorzitter stadspartij (ter bespreking) 

 

Voorstel tot het vaststellen beleidnotitie “Bevorderen (klein) ondernemerschap”. 

 

Dit bleek te gaan over het verlenen van toestemming om de begrotingspost “steun kleine 

ondernemers” te mogen gebruiken voor een bijdrage aan de organisatie (vraagbundeling etc.) die 

breednet gaat uitrollen.  

De begrotingspost is €60.000,- en wordt nooit gebruikt. Breednet is een systeem van speciaal 

internet dat aan oa ondernemers ten goed zal komen. Initiatief is van 22 Noordkop gemeenten die 

naar rato bijdragen. De bijdrage van Den Helder is dit jaar €60.000,- en in 2012 €37.000,- (totaal 

€97.000,-). De provider is reeds geselecteerd en zal KPN zijn die medio volgend jaar de 

infrastructuur zal aanleggen. De wethouder heeft op mijn vragen bevestigd dat er geen bijdrage 

meer wordt gevraagd aan het aanleggen infra en er moet goed worden bewaakt dat de kleine 

ondernemer tzt ook een lage abonnementsbijdrage gaan betalen aan KPN, gelet op de bijdrage die 

Den Helder al aan de organisatie en het loket heeft betaald. 

 

Gelet op de positieve spin off voor de Helderse (internet)ondernemers en andere publieke en private 

organisaties van deelname aan dit project is mijn advies hamerstuk geweest. Commissie advies is 

Hamerstuk onder aaantekening dat D'66 en CDA eea mee terug en eventueel met een amendement 

zullen komen. Probleem van deze partijen was dat begrotingspost (die normaal nooit wordt 

gebruikt) niet voor een bijdrage breednet is bedoeld. Mijn argument en van andere partijen was dat 

€60.000,- onrealistisch is voor het individueel steunen van kleine ondernemers. 

 

Voorstellen tot het vaststellen van een programma van eisen aanbesteding accountantsdiensten. 

 

Raads commissie heeft PvE aanbesteding accountantsdiensten opgesteld. Ik heb enkele 

opmerkingen gemaakt.  

a.  over de contractfasering. Ik acht 3 jaar met 2 x verlenging van een jaar beter dan 3 jaar met 

1 x verlenging van twee jaar. Dit gelet op het feit dat dan twee maal over voorwaarden kan worden 

gesproken danwel dat accountant verbeteringen aanbiedt. Zie recente ervaring 

b. Gelet op alle uitvoerige eisen is een omzet eis van €1,2 milj afgelopen drie jaar enigszins 

overdreven. 

c. Onder punt 3.2.3 “adviesfunctie aan gemeenteraad dien ook in de tekst het woord gemeente 

te worden vervangen door gemeenteraad. 

d. Onder duurzaamheid dient de inschrijver aan te geven hoe hij zijn visie op duurzaamheid 

toepast op de opdracht in Den Helder. Ik heb gevraagd wat men zich hier bij voorstelde. Geen 

antwoord, dan dat het paste in de inkoopregels van de gemeente Den Helder. 

Overige partijen hadden in feite geen commentaar. Advie van de commissie hamerstuk onder 

aantekening dat tekstueel punt c. moet worden aangepast. 

 

 

Brief van fractie voorzitter stadspartij (ter bespreking) 

 

Brief fractievoorzitter was zeer onduidelijk maar bleek te gaan over verbazing! Maar basis was de  

integriteitsvraag en de oproep om raadsleden mediatraining te geven. Ik heb aangegeven dat 

algemene publieke regels van integriteit op raadsleden van toepassing zijn maar dat een 



gedragscode met sancties in die zin zeer verwerpelijk is voor elke volksvertegenwoordiger. De 

oproep om collectief raadsleden een mediatraining te geven heb ik gesteund gelet op het feit dat een 

raadslid grotere media blootstelling kent dan een “gewone” burger en dit goed past in diverse 

andere door de gemeente gefaciliteerde trainingen voor raads- en commissieleden. 

 

Michiel Wouters 

21 sep. 2011 


